
Zápis č. 2 

ze zasedání ZASTUPITELSTVA OBCE KOMOROVICE 

 konaného dne 12.2. 2015 od 19,00 hodin 

 v zasedací místnosti OÚ Komorovice 
 

Přítomni:       Bc. Přemysl Jež, Ing. František Vašák, Ing. Jan Koudelka, 

                       Vlastimil Krejčí, Radka Krejčí, Pavel Alenka, Věra Brambůrková 

Omluveni:     

Hosté:            Marcel Sidorenko, Libuše Brambůrková, Ing. Jaroslav Salava  

Zapisovatel:  Vlasta Kupilíková 

 

1. Zahájení 

Zasedání zastupitelstva obce zahájil starosta obce Bc. Přemysl Jež v 19,00 hodin uvítáním 

přítomných zastupitelů a hostů. Konstatoval, že informace o konání a programu zasedání 

byla zveřejněna na úřední desce obecního úřadu a na internetových stránkách obce, a to 

nejméně sedm dní přede dnem konání zasedání zastupitelstva. Starosta dále uvedl, že 

zastupitelstvo se sešlo v počtu sedmi členů a je tedy usnášeníschopné. Zápis z předchozího 

zasedání byl řádně ověřen, není k němu námitek a je uložen k nahlédnutí na obecním 

úřadě. Upravený (anonymizovaný) zápis byl zveřejněn na úřední desce obce a rovněž na 

elektronické úřední desce s možností dálkového přístupu. 

 

2. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele  

Starosta obce navrhl určit ověřovateli zápisu Vlastimila Krejčího a Radku Krejčí, 

zapisovatelem Vlastu Kupilíkovou.  

Hlasování: 

Pro:7           Bc. Jež, Ing. Vašák, R.Krejčí, V.Krejčí, Alenka, Ing. Koudelka, Brambůrková           

Proti:0                         

Zdržel se:0 

           Usnesení č. 2/1/2015  

Zastupitelstvo obce schvaluje ověřovateli zápisu Vlastimila Krejčího a Radku Krejčí, 

zapisovatelem Vlastu Kupilíkovou. 

 

 



3. Schválení programu jednání  

Starosta obce podal návrh na doplnění bodu č. 14 – projednání žádosti o odkoupení 

pozemku parc.č. 401/44 o výměře 605 m2 manželů S. a L. D., Komorovice. 

1. Zahájení. 

2. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele. 

3. Schválení programu jednání. 

4. Kontrola plnění předchozích usnesení zastupitelstva. 

5. Projednání podání žádosti o dotaci z Fondu Vysočiny z programu „Bioodpady 

2015“ na nákup kontejneru a kompostérů na biologický odpad 

6. Projednání vedení obecní kroniky 

7. Projednání žádosti D.B. o pokácení a odkoupení 1 ks jasanu na parc.č.404/44 

v k.ú. Komorovice 

8. Projednání žádosti M.J. o pokácení a odkoupení 1 ks smrku v obecním lese 

9. Schválení rozpočtu obce na rok 2015 

10. Projednání situace kolem zásobování obce pitnou vodou 

11. Projednání pořízení projektu na řešení veřejného prostranství v části před 

společností OSMA Komorovice 

12. Projednání uspořádání veřejné ankety k vypracovaným návrhům obecních 

symbolů 

13. Projednání pořízení nových čekáren u silnice I/34 v k.ú. Komorovice 

14. Projednání žádosti manželů S. a L. D., Komorovice o odkoupení parc.č. 401/44 

v k.ú. Komorovice. 

15. Různé, diskuze 

 

Hlasování: 

Pro:7           Bc. Jež, Ing. Vašák, R.Krejčí, V.Krejčí, Alenka, Ing. Koudelka, Brambůrková           

Proti:0                         

Zdržel se:0 

 

           Usnesení č. 2/2/2015  

 

Zastupitelstvo obce schvaluje program jednání zastupitelstva obce. 

 

 

4. Kontrola plnění předchozích usnesení zastupitelstva  



Starosta seznámil zastupitele obce s plněním přijatých usnesení z posledního zasedání. 

K usnesení č. 1/4/2015 sdělil, že již podal žádost o dotaci z Programu obnovy venkova 

Vysočiny na opravu místních komunikací. Žádost byla přijata bez výhrad. K usnesení č. 

1/5/2015 a č. 1/6/2015 uvedl, že zrušovací vyhlášky na poplatky za odpad a poplatky za 

psa a dále vyhláška o systému nakládání s odpadem, byly odeslány na ministerstvo vnitra, 

odbor kontroly. Provedenou kontrolou nebyly shledány žádné závady ve vyhláškách. 

K usnesení č. 1/7/2015 uvedl, že provoz VTS končí ke dni 20. 3. 2015. K unesení 

č.1/10/2015 uvedl, že od března 2015 bude autobusový spoj Humpolec – Pelhřimov 

zajíždět do středu obce. Se společností Icom transport a.s., byla uzavřena smlouva a obec 

bude platit smluvní poplatek za ujeté km navíc. 

 

5.  Projednání podání žádosti o dotaci z Fondu Vysočiny z programu 

„Bioodpady 2015“ na nákup kontejneru a kompostérů na biologický odpad  

Starosta seznámil zastupitele s možností podání dotace z Fondu Vysočiny z programu 

„Bioodpady 2015“ na nákup velkoobjemového kontejneru a zahradních kompostérů. 

Kontejner by sloužil pro ukládání bioodpadu z obecních ploch a dále pro občany obce. 

Zahradní kompostéry by se prodaly občanům pro jejich zahradní kompostování.  Rovněž 

je možnost využít velkoobjemového kontejneru od MěÚ Humpolec za roční nájemné 

4.500,- Kč. Pořízení velkoobjemového kontejneru by obec vyšlo bez dotace na cca 

55.300,- Kč+DPH. Zastupitelstvo po vzájemné diskuzi došlo k závěru, že žádost o dotaci 

se podá na pořízení pouze zahradních kompostérů. Velkoobjemový kontejner se pronajme. 

 

Hlasování: 

Pro:7           Bc. Jež, Ing. Vašák, R.Krejčí, V.Krejčí, Alenka, Ing. Koudelka, Brambůrková           

Proti:0                         

Zdržel se:0 

Usnesení č. 2/3/2015  

Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci z Fondu Vysočiny z programu 

„Bioodpady 2015“ na nákup 20 ks zahradních kompostérů, které v případě získání dotace 

budou občanům prodávány za částku 300,- Kč/kus. 

  

6. Projednání vedení obecní kroniky 

Starosta seznámil zastupitele s tím, že zájemkyně Bc. T. Šimanová již nemá zájem o 

vedení kroniky. Z tohoto důvodu se vedení kroniky od 1. 4. 2015 svěřuje slečně Bc. Janě 

Dománkové, Komorovice 38. 

 



Hlasování: 

Pro:7           Bc. Jež, Ing. Vašák, R.Krejčí, V.Krejčí, Alenka, Ing. Koudelka, Brambůrková           

Proti:0                         

Zdržel se:0 

Usnesení č. 2/4/2015  

Zastupitelstvo obce schvaluje a pověřuje vedením obecní kroniky od 1.4.2015 slečnu Bc. 

Janu Dománkovou. 

 

7. Projednání žádosti D.B. o pokácení a odkoupení 1 ks jasanu na 

parc.č.401/44 v k.ú. Komorovice 

Tento bod se přesouvá na konec jednání zastupitelstva obce, protože do zastupitelstva byla 

podána žádost na odkoupení pozemku, na kterém se strom nachází. 

 

8. Projednání žádosti M. J., Komorovice o pokácení a odkoupení 1 ks 

smrku v obecním lese 

Starosta seznámil zastupitelstvo s žádostí p. M. J. o pokácení a odkoupení 1 ks 

vyvráceného smrku v obecním lese. Po diskuzi byla stanovena cena na 500,- Kč za m3. 

Hlasování: 

Pro:7           Bc. Jež, Ing. Vašák, R.Krejčí, V.Krejčí, Alenka, Ing. Koudelka, Brambůrková           

Proti:0                         

Zdržel se:0 

Usnesení č. 2/5/2015 

Zastupitelstvo obce schvaluje pokácení a prodej 1 ks smrku z obecního lesa za cenu 500,- 

Kč za m3 p. M. J., Komorovice. 

 

9. Schválení rozpočtu obce na rok 2015 

Zastupitelstvo obce projednalo předložený rozpočet obce na rok 2015. 

Hlasování: 

Pro:7           Bc. Jež, Ing. Vašák, R.Krejčí, V.Krejčí, Alenka, Ing. Koudelka, Brambůrková           

Proti:0                         

Zdržel se:0 

Usnesení č.2/6/2015 

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočet obce na rok 2015. 



10. Projednání situace kolem zásobování obce pitnou vodou 

 

Starosta obce seznámil zastupitelstvo se situací kolem zásobování obce pitnou vodou. Za 

poslední roky má obec abnormálně velkou spotřebu vody. Po přepočtu to vychází na  cca. 

200 litrů na osobu a den. Republikový průměr je při tom 96 litrů na osobu a den. 

Vzhledem k tomu, že obecní studny dávají zhruba polovinu spotřebované vody, byla obec 

nucena zbytek vody dokupovat, což obec vyšlo na cca. 140.000,- Kč.  Z důvodů neměření 

vody u koncových odběratelů, kromě společnosti Hranipex a.s., není tudíž vyloučeno, že 

voda uniká z potrubí. Z uvedeného důvodu není jiná cesta než osadit u konečných 

spotřebitelů vodoměry. Vodoměry včetně případných prací by uhradila na vlastní náklady 

obec.  Cena by se při normální spotřebě  ( 35 m3 na osobu za rok) pro občany neměnila. 

Při překročení spotřeby by již občané platili cenu kalkulovanou, tedy takovou, která 

vychází ze skutečně vynaložených nákladech na vodu.  Dále starosta zastupitelstvo 

informoval o již provedených pracech na vodovodu. Byla provedena dezinfekce a 

vyčištění studní, přečerpávajících jímek a vodojemu. Dále byly osazeny nové poklopy na 

studny, které by již měly zabránit možnému spadu nečistot do studen. Současně 

informoval zastupitelstvo o nutnosti uvést pozemkově studny, vedení a samotný vodojem 

do majetkově vypořádaného stavu. Vše se nachází na soukromých pozemcích a dosud věc 

nikdo neřešil! 

Hlasování: 

Pro: 6      Bc. Jež, Ing. Vašák, R. Krejčí, V. Krejčí, Alenka, Ing. Koudelka, 

Proti:0 

Zdržel se: 1     V. Brambůrková 

 

Usnesení č.2/7/2015 

Zastupitelstvo obce schvaluje osazení koncových odběrných míst v obci vodoměry. 

Veškeré náklady budou hrazeny obcí.  Samotná montáž se uskuteční v letních měsících. 

Starosta osloví s nabídkou instalatérské firmy. Firma bude následně vybrána 

zastupitelstvem obce. 

 

11. Projednání pořízení projektu na řešení veřejného prostranství v části 

před společností OSMA Komorovice 

Starosta seznámil zastupitelstvo s tím, že by bylo vhodné vyřešit veřejné prostranství 

v průjezdní části obce ve směru na Mladé Bříště. Navrhuje nechat vypracovat studii 

možného zlepšení stavu této části obce. Zpracovaná studie by byla následně diskutována 

s podnikatelskými subjekty v okolí a při vzájemné dohodě by bylo zadáno vypracování 

projektové dokumentace a následně by byly prováděny stavební práce za možnosti využití 



dotací na úpravy veřejných prostranství. V místě je do současné doby nevyřešeno několik 

majetkoprávních a dopravně právních vztahů. 

 

Hlasování: 

Pro:7           Bc. Jež, Ing. Vašák, R.Krejčí, V.Krejčí, Alenka, Ing. Koudelka, Brambůrková           

Proti:0                         

Zdržel se:0 

Usnesení č.2/8/2015 

Zastupitelstvo obce schvaluje pořízení studie na vyřešení veřejného prostranství v 

průjezdní části obce ve směru na Mladé Bříště. 

 

12. Projednání uspořádání veřejné ankety k vypracovaným návrhům 

obecních symbolů 

Starosta předložil zastupitelstvu obce návrhy obecních symbolů, které pro obec 

vypracoval heraldik p. Pavlů. Z předložených návrhů obecních symbolů vybralo 

zastupitelstvo 2 nejlepší návrhy. Tyto návrhy budou v obecním zpravodaji předloženy 

občanům k vyjádření. Anketa bude probíhat do 13. 3. 2015. Poté zastupitelstvo rozhodne  

Hlasování: 

Pro:7           Bc. Jež, Ing. Vašák, R.Krejčí, V.Krejčí, Alenka, Ing. Koudelka, Brambůrková           

Proti:0                         

Zdržel se:0 

 

Usnesení č.2/9/2015 

Zastupitelstvo obce schválilo uspořádání ankety mezi občany o výběru nových obecních 

symbolů obce v termínu do 13. 3. 2015. 

 

13. Projednání pořízení 2 ks nových čekáren u silnice I/34 v k.ú. 

Komorovice 

Starosta seznámil zastupitelstvo obce s nabídkou společnosti  Kovovýroba Čekal s.r.o., 

Pelhřimov na výrobu nových autobusových zastávek na silnici I/34. Jedná se o typ 

„Kojčice“. Cena byla v nabídce stanovena na 37.000,- Kč/ks bez DPH. 

 

 



Hlasování: 

Pro:7           Bc. Jež, Ing. Vašák, R.Krejčí, V.Krejčí, Alenka, Ing. Koudelka, Brambůrková           

Proti:0                         

Zdržel se:0 

Usnesení č.2/10/2015 

Zastupitelstvo obce schválilo nákup 2 ks čekáren typ „Kojčice“ od společnosti 

Kovovýroba Čekal, Pelhřimov dle předložené nabídky.  Výměna čekáren bude provedena 

v letních měsících. 

 

14. Žádost manželů S. a L. D., Komorovice o odkoupení pozemku č. 401/44 

o výměře 605m2 v k.ú. Komorovice 

Starosta seznámil zastupitelstvo obce se žádostí manželů S. a L. D., Komorovice,  na 

odkoupení části nebo celého pozemku č.401/44 v k.ú. Komorovice.  

Hlasování: 

Pro:6     Ing. Vašák, R.Krejčí, V.Krejčí, Alenka, Ing. Koudelka, Brambůrková           

Proti:1   Bc. Jež            

Zdržel se:0 

 

            Usnesení č.2/11/2015 

Zastupitelstvo obce schválilo záměr prodeje pozemku parc.č. 401/44 v k.ú. Komorovice 

manželům S. a L. D., Komorovice. Zároveň je tímto zamítnuta žádost o pokácení stromu 

D. B., Komorovice  (viz. bod č. 7). 

 

16. Různé, diskuze 

 
Starosta seznámil zastupitele se žádostí současného nájemce prodejny pana Hai Dang To 

o změnu smlouvy o nájmu nebytových prostor s tím, že žádá o doplnění manželky paní 

Quynh Trang Pham. 

        

Hlasování: 

Pro:7           Bc. Jež, Ing. Vašák, R.Krejčí, V.Krejčí, Alenka, Ing. Koudelka, Brambůrková           

Proti:0                         

Zdržel se:0 

 



           Usnesení č.2/12/2015 

Zastupitelstvo schvaluje uzavření nové nájemní smlouvy s panem Hai Dang To a paní 

Quynh Trang Pham. Nájemní podmínky se nemění.  

 

 

            Příští zasedání zastupitelstva obce se bude konat dne 12. 3. 2015 od 19.00 hod. v zasedací        

            místnosti  OÚ Komorovice.                                     

 

 

 

 

              starosta obce:                                                                                      ověřovatelé zápisu: 

              Bc. Přemysl Jež                                                                                        Vlastimil Krejčí 

                                                                                       

                                                   Radka Krejčí 


